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Interpelacja 

  

  Na początku kadencji zostało przeznaczone celowe 150 tys. na 

zagospodarowanie terenu Placu Marszałka Józefa Piłsudskiego, wraz z przyległym ze 

skwerem. 

1. W jaki sposób zostały wykorzystane te środki ? 

2. W ramach prowadzonych obecnie prac mają być wycinane drzewa w skwerze. Jedną z 

głównych zalet osiedla Bloki jest duża ilość zieleni. Okoliczni mieszkańcy mając w pamięci 

to, co stało się ze skwerem na placu Jana Pawła II skierowali do mnie zapytanie w którym 

nie kryją swojego zaniepokojenia planowaną wycinką drzew. 

 

 

 


